



Dr. Vincenzo Del Popolo

Chief Administration Officer

Dr. Vincenzo Del Popolo (Jahrgang 1982) ist seit dem 1. April 2022 Chief Administration Officer (CAO) bei der MEDIA Central Group.

Er startete seine Karriere bei der MEDIA Central Group 2019 als General Counsel, bevor er 2020 als Bereichsleiter und Mitglied der Geschäftsleitung die Gesamtverantwortung für die kaufmännische Verwaltung übernahm. Zuvor war Dr. Vincenzo Del Popolo in verschiedenen Führungspositionen bei F.L.G., CNC und Biotest tätig und verantwortete in diesen Stationen internationale Fachbereiche.

Der promovierte Wirtschaftsjurist schloss seine Ausbildung – mit den Schwerpunkten in Rechts- und Wirtschaftswissenschaften – an der Rheinischen Fachhochschule Köln und der Technischen Universität Chemnitz ab. Er ist Vater eines Sohnes und begeistert sich in seiner Freizeit für Fußball, Kochen, DIY-Projekte und Caravanning.

Dr. Vincenzo Del Popolo (born 1982) is Chief Administration Officer (CAO) at MEDIA Central Group as of April 1, 2022.

He started his career at MEDIA Central Group in 2019 as General Counsel before taking over overall responsibility for commercial administration as Director of Corporate Administration and member of the Executive Board in 2020. Previously, Dr. Vincenzo Del Popolo held various management positions at F.L.G., CNC and Biotest, where he was responsible for international departments.

With a doctorate in business law, he completed his education - with a focus on law and economics - at the Rheinische Fachhochschule in Cologne and the Technical University of Chemnitz. He is the father of a son and in his free time enjoys soccer, cooking, DIY projects and caravanning.